

第十三屆中國境內語言暨語言學國際研討會

徵稿啟事

會議主題：語言學理論與語言的普遍性

會期：2012年6月1日至6月3日

地點：國立台灣師範大學教育大樓演講廳

主辦單位：國立台灣師範大學英語系、中央研究院語言學研究所、台灣語言學學會

主題演講(依姓氏順序排列)：

Željko Bošković, University of Connecticut

C.-T. James Huang, Harvard University

Yafei Li, University of Wisconsin

Norvin Richards, Massachusetts Institute of Technology

Ovid Tzeng, Academia Sinica

重要日期：

摘要徵求：即日起至2011年11月30日止

審查結果通知：2012年1月31日

全文截稿：2012年3月31日

摘要格式及傳送：

1. 徵求探討台灣及中國境內語言之論文摘要，與會議主題「語言學理論與語言的普遍性」相關者優先考慮，其他主題者亦歡迎投稿。論文發表時間20分鐘、討論10分鐘。
2. 摘要內容須包含標題、論文主旨、研究及分析方法、語料、預期結果及參考資料等。篇幅以A4紙兩頁為限(內含例句及參考文獻)，單行行距，字體須為12級標楷體，四邊留白2.5公分。同一作者最多僅能投稿單一作者論文一篇及共同作者論文一篇。
3. 摘要檔名為「作者姓名」，PDF檔及Word檔各一份，PDF檔一律匿名，Word檔請註明作者姓名、所屬機關學校及電子郵件位址。
4. 投稿者請填寫「作者資料表」(按此下載)。
5. PDF檔及Word檔摘要及「作者資料表」一律用電子郵件寄送至：
isc11-13@ntnu.edu.tw。信件主旨請註明「姓名：IsC11-13摘要」。

會議網址：<http://www.ntnu.edu.tw/IsC11-13>

IsC11-13籌備會

聯絡人：陳純音

國立台灣師範大學英語系

台灣台北市和平東路一段162號

Email: isc11-13@ntnu.edu.tw

CALL FOR PAPERS

The 13th International Symposium on Chinese Languages and Linguistics

IsCLL-13

Theme: Linguistic Theory and Language Universals

The aim of the 13th International Symposium on Chinese Languages and Linguistics, to be held at the National Taiwan Normal University, is to provide an opportunity for linguists to discuss and share their recent findings on theories of language and the structure of Chinese languages. The theme for the 2012 symposium is “Linguistic Theory and Language Universals”. We cordially invite original submissions on any theoretical and descriptive work on languages spoken in Taiwan and China, though priority will be given to those that reflect the conference theme.

Date: June 1-3, 2012

Venue: Conference Room, 2nd Floor, Education Building, National Taiwan Normal University, Taipei, TAIWAN 106

Organized by: Department of English, National Taiwan Normal University
Institute of Linguistics, Academia Sinica
Linguistic Society of Taiwan

Keynote Speakers

Željko Bošković, University of Connecticut

C.-T. James Huang, Harvard University

Yafei Li, University of Wisconsin-Madison

Norvin Richards, Massachusetts Institute of Technology

Ovid Tzeng, Academia Sinica

Abstract Submission

Abstracts are invited for oral presentations (20-minute presentation plus 10-minute discussion) on any aspect pertaining to the theoretical and descriptive studies of Chinese languages, with preference given to those closely related to the conference theme.

Submissions are limited to one individual and one joint abstract per author. Abstracts should be no more than 2 pages long (letter-sized or A4), in 12 pt font, with 1-inch or 2.5-cm margins. This

includes data, figures, tables and references.

Please email 2 copies of the abstract to iscell-13@ntnu.edu.tw: one MS Word DOC format which includes name(s) of author(s), affiliation(s), and e-mail address(es); and the other PDF format document (for anonymous review) identified by title only. The subject of the message should specify "IsCLL-13 Abstract". In addition, a separate page with author's complete information is required. The Author Information Form can be downloaded from the conference website.

Important Dates

Submission Deadline:	November 30, 2011
Notification of Acceptance:	January 31, 2012
Deadline for Full Papers:	March 31, 2012

For more information, please visit the official conference website at

<http://www.ntnu.edu.tw/IsCLL-13>

Contact Information

IsCLL-13 Organizing Committee

Contact: Chun-yin Doris Chen

Department of English, National Taiwan Normal University

No.162, Sec. 1, HePing E. Road, Taipei 106, Taiwan

Tel: +886-2-77341800

Fax: +886-2-23634793

E-mail: iscell-13@ntnu.edu.tw